
Hur känns det inför din första säsong som målvaktstränare för TB? 

- Det känns mycket stimulerande att vara tillbaka i Tilberga efter ett kortare uppehåll från bandyn. Att 

vara med och utveckla våra tre målvakter kommer att bli en spännande uppgift. 

  

Vad är lagets mål med säsongen? 

- Målet med säsongen är att vara i toppen. Jag tycker att laget har goda möjligheter att ta steget upp i 

elitserien. Det visde vi hela bandysverige under Svenska Cupen. Kan vi fortsätta i smma anda och bygga 

vidare på det spelet, har vi stora möjligheter att ta steget upp. Det finns även andra mål som att 

utveckla varje individ til att bli en bättre bandyspelare på i alla avseenden. Både på och utanför planen. 

  

Du har spelat tillsammans med Per Fosshaug i både VSK och TB, vad tycker du om honom som 

tränare? 

- Per är mycket kunnig ute på isen och skulle vara det även idag om han inte lagt skridskorna på hyllan. 

Den kunskapen han hade ute på planen har han tagit med in i omklädningsrummet. Per har ett natruligt 

tillvägagångssätt när det gäller att förmedla kunskap utåt. Han ser möjligheter i spelet som inte många 

andra ser, det är ett ytterligare bevis på att hand bandyskunskap är enorm. 

  

Vad hoppas du tillföra i din roll som tränare på målvaktssidan? 

- Att vara med och utveckla våra tre målvakter till att bli bättre och stabilare målvakter än de är idag. 

Att vara bollplank är ett rätt bra uttryck på det jag håller på med nere på Rocklunda. 

  

Du har gjort en hel del säsonger som spelare för TB. Hur kommer det sig att du nu återvänder 

till klubben? 

- Efter två års uppehåll från bandyn insåg jag att det var något som saknades. Gemenskapen, snacket i 

omklädingsrummet och banyn har varit en stor del i mitt liv och det saknade jag helt enkelt. Det är 

naturligt att TB är klubben i mitt hjärta, med tanke på att jag ursprungligen är från Tillberga och började 

spela bandy på Hobbuvallen med TIK.  

 


